
         Protokół Nr L/2010                      
z XLI Sesji Rady Gminy Celestynów

z dnia 12 lipca 2010 roku

W sesji udział wzięli:
Radni Rady Gminy Celestynów                 -              według załączonej listy obecności
Zastępca Wójta Gminy Celestynów           -              Sławomir Dąbrowski
Skarbnik Gminy                                          -                  Agnieszka Kurek 
Sołtysi                                                         -        wg załączonej listy obecności
Inne osoby zaproszone.

Przewodniczący  Rady   -   Bogdan  Wójcik  -   dokonał  otwarcia  sesji,  powitał  radnych  oraz 
zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 9 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne 
do podejmowania  przez Radę Gminy  prawomocnych uchwał.  Następnie odczytał proponowany 
porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:
 

  1) dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 1,
  2) dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 2,
  3)  ustalenia  trybu  udzielenia  i  rozliczania  dotacji  dla  publicznych  i  niepublicznych 

jednostek oświatowych oraz zakresu I trybu kontroli prawidłowości ich wykorzystania,
 4)  dokonania  zmian  w  uchwale  Nr  266/09  Rady  gminy  Celestynów  w  sprawie 
uchwalenia  ,,Programu  współpracy  Gminy  Celestynów  z  organizacjami  pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2010” zmienionej 
uchwałą Nr 291/10 Rady Gminy Celestynów z dnia 16 kwietnia 2010 roku. 
 5) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów, projekt Nr 1,
 6) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów, projekt Nr 2,
 7) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i punktów przedszkolnych dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Celestynów,
 8)  określenia  zakresu  i  formy  informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Gminy 
Celestynów za I półrocze.
9)  zatwierdzenia  projektu  nr  POKL.09.01.01-14-004/10  pt.,,Przedszkola  równych  szans! 
Program zmniejszania nierówności w stopniu upowszechniania edukacji  przedszkolnej w 
wiejskiej  Gminie  Celestynów”  w  Przedszkolach  i  Punktach  Przedszkolnych  Gminy 
Celestynów.
10) uchylenia uchwały Nr 295/10 Rady Gminy Celestynów z dnia 25 maja 2010 roku w 
sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2010 rok.

5.    Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.
6.    Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.
7.    Sprawy różne.
8.    Wnioski i oświadczenia radnych.
9.    Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Sesji.
10.  Zamknięcie obrad.

Zastępca Wójta Sławomir Dąbrowski powiedział,  że chciałby złożyć zastrzeżenia co do trybu 

zwołania  tej Sesji.  Dnia 2 lipca Wójt Gminy Celestynów skierował do Przewodniczącego Rady 

wniosek  o     zwołanie Sesji Nadzwyczajnej. W swoim piśmie Przewodniczący Rady stwierdził, że 

wniosek nie  spełnia wymogów formalnych. Wójt ustosunkował się do tego pisma w dniu 7 lipca. 



Zastępca Wójta powiedział, że nie można stawiać norm lokalnych ponad ustawami. Sesje zwołuje 

się  zgodnie  z  przepisami  ustawy  o  samorządzie  gminnym.   Zastępca  Wójta  wnioskował  o 

wprowadzenie  do porządku obrad uchwały  w sprawie  utworzenia  oddziałów dwujęzycznych  w 

Gimnazjum im. por. J. Czumy ,,Skrytego” wchodzącym w skład Zespołu Szkół w Celestynowie ul. 

Św. Kazimierza 55 oraz zmiany nazwy gimnazjum.

Radna Anna Rosłaniec  powiedziała, że projekt tej uchwały trafił do Komisji Oświaty w dniu jej 

posiedzenia,  wobec  czego  Komisja  nie  miała  czasu  go  zaopiniować.  Radna  poprosiła  o 

skierowanie uchwały na Komisję i rozpatrzenie jej zgodnie ze statutem.

Wniosek nie został przyjęty.

Zastępca Wójta Sławomir Dąbrowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 312/10 Rady Gminy Celestynów z dnia 21 czerwca 2010 

roku  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  na  finansowanie  zadania 

inwestycyjnego ,,Budowa kanalizacji  sanitarnej w Celestynowie ul.  Leśna, Grabowa, Wiosenna, 

Podgórna, Laskowska, Regucka – Zadanie IX” w latach 2010-2012.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radny  Piotr  Rosłoniec  wnioskował  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  projektu  Nr  1  w  sprawie 

dokonania  zmian  w  budżecie.  Projekt  był  omawiany  na  Komisji  Finansów  i  Inwestycji,  która 

jednogłośnie wnioskowała o jego zdjęcie.

Zastępca Wójta Sławomir Dąbrowski wnioskował, aby ten projekt Rada rozpatrzyła pozytywnie, 

w jakiej  kolwiek kwocie wyższej niż 200 tys. zł.  Realizacja zadań doraźnych wymaga fizycznej 

obecności pieniędzy w kasie. Zawsze trzy miesiące letnie dla wszystkich gmin są bardzo trudne 

pod  względem  finansowym.  Nie  podjęcie  uchwały  może  wstrzymać  wykonywanie  niektórych 

zadań.

Radny Piotr Rosłoniec powiedział, że Wójt proponuje zwiększenie pożyczki z 200 tys zł aż na 

600 tys. zł. Komisja postanowiła zająć się projektem po analizie sprawozdania za I półrocze. 

Wniosek został nie przyjęty. Projekt zostaje w porządku obrad.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik wnioskował, aby w punkcie przyjęcie protokołu z ostatniej 

Sesji dopisać przyjęcie protokołu z trzech ostatnich Sesji.



Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:
 

  1) dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 1,
  2) dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 2,
  3)  ustalenia  trybu  udzielenia  i  rozliczania  dotacji  dla  publicznych  i  niepublicznych 

jednostek oświatowych oraz zakresu I trybu kontroli prawidłowości ich wykorzystania,
 4)  dokonania  zmian  w  uchwale  Nr  266/09  Rady  gminy  Celestynów  w  sprawie 
uchwalenia  ,,Programu  współpracy  Gminy  Celestynów  z  organizacjami  pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2010” zmienionej 
uchwałą Nr 291/10 Rady Gminy Celestynów z dnia 16 kwietnia 2010 roku. 
 5) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów, projekt Nr 1,
 6) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów, projekt Nr 2,
 7) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i punktów przedszkolnych dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Celestynów,
 8)  określenia  zakresu  i  formy  informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Gminy 
Celestynów za I półrocze.
9)  zatwierdzenia  projektu  nr  POKL.09.01.01-14-004/10  pt.,,Przedszkola  równych  szans! 
Program zmniejszania nierówności w stopniu upowszechniania edukacji  przedszkolnej w 
wiejskiej  Gminie  Celestynów”  w  Przedszkolach  i  Punktach  Przedszkolnych  Gminy 
Celestynów.
10) uchylenia uchwały Nr 295/10 Rady Gminy Celestynów z dnia 25 maja 2010 roku w 
sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2010 rok.
11) zmiany uchwały Nr 312/10 Rady gminy Celestynów z dnia 21 czerwca 2010 roku w 
sprawie   zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  na  finansowanie  zadania 
inwestycyjnego:,,Budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  Celestynowie:  ul.Leśna,  Grabowa, 
Wiosenna, Podgórna, Laskowska, Regucka- zadanie IX w latach 2010-2012.

5. Informacja Wójta gminy na temat stanu realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.
7.  Sprawy różne.
8.  Wnioski i oświadczenia radnych.
9. Przyjęcie protokołów z trzech ostatnich posiedzeń Sesji.
10.  Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  odniósł  się do wypowiedzi  Zastępcy Wójta dotyczącej 
trybu zwołania Sesji. Powiedział, że Radni wielokrotnie mówili, że chcąc wykonywać swój mandat 
mają prawo zgłaszania interpelacji i przekazywać mieszkańcom odpowiedzi. W propozycji Wójta 
na Sesję  Nadzwyczajną  były  tylko  cztery  projekty  uchwał  a  dzisiaj  w porządku obrad jest  ich 
jedenaście.  Ponadto  Wójt  składając  wniosek  o  zwołanie  Sesji  Nadzwyczajnej  miał  więdzę,  że 
Regionalna Izba Obrachunkowa prosi  o  poprawę uchwały w sprawie  środków sołeckich  i  daje 
termin do 15 lipca a projektu uchwały w tej sprawie we wniosku nie zaproponował.

Zastępca Wójta Sławomir Dąbrowski  powiedział, że Wójt przebywa na urlopie a on sprawuje 
funkcję  Zastępcy  Wójta  niespełna  od  miesiąca,  dlatego  Wójt  zaproponował  zwołanie  Sesji 
Nadzwyczajnej i ograniczenie porządku obrad tylko do rozpatrzenia projektów uchwał.

Ad.pkt. 2.
Interpelacje i zapytania radnych.



Interpelacje Radnej Anny Rosłaniec:
1. Proszę o przedstawienie planów przygotowania dróg w Dąbrówce przed zimą. Czy Zastępca 
Wójta był w piątek na ulicy Pogorzelskiej ?
2. Czy gmina przygotowała i  złożyła wniosek o dotację na budowę terenów dla sołectwa Stara 
Wieś przy ulicy Kolejowej.
3. Kiedy zostaną rozpoczęte wspólne prace na temat wspólnej konecpcji odbioru ścieków  z terenu 
gminy Celestynów.

Interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:
1. Z jakich środków będą pokrywane koszty naprawy dróg po kanalizacji w Pogorzeli? Czy 

niewypłacenie  wykonawcy  wynagrodzenia  za  kanalizację,  podczas  gdy  umowa  była 
podpisana w 2008 roku, nie naraża gminy na karne odsetki.

2. Czy  są  przeprowadzane  przeglądy  inwestycji  kanalizacyjnych  i  drogowych.  Czy  Radni 
mogliby dostać protokoły z tych przeglądów od początku tej kadencji.

Interpelacje Radnej Teresy Błachnio:
1. Na jakim etapie jest uruchomienie przetargu na końcówki kanalizacji w Celestynowie?
2. Czy będzie opracowany projekt remontu wszystkich dróg w Celestynowie?
3. Na jakim etapie jest przebudowa instalacji elektrycznej na ulicy Szkolnej.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik ogłosił 5 minut przerwy.

Ad.pkt. 3
Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Odpowiedź na interpelacje Radnej Anny Rosłaniec:

1. Zastępca Wójta powiedział, że jutro będzie na ulicy Pogorzelskiej w Dąbrówce.
2. Zastępca  Wójta powiedział,  że  na  budowę  targowiska  przy  ulicy  Kolejowej  jest 

zabezpieczone 3 000 zł. Rada nie wyraziła zgody, żeby kredytować to zadanie. 

Radna  Anna  Rosłaniec  zapytała,  czy  planuje  się  uzyskanie  środków  zewnętrznych  na  to 
zadanie?

Zastępca Wójta  powiedział,  że żeby wystąpić o dofinansowanie trzeba pokazać, że Urząd ma 
49% środków na to zadanie. 3 000 zł w żaden sposób nie zabezpiecza zadania, dlatego składanie 
wniosków w tym momencie jest bezprzedmiotowe.

      3.  Zastępca  Wójta powiedział,  że  już  dzisiaj  limit  zrzutu  ścieków  do  Otwocka  jest 
przekroczony. Ponadto Otwock będzie musiał rozbudować oczyszczalnie, a zgodnie z zawartym 
porozumieniem  z  Otwockiem  Celestynów będzie  partycypował  w  kosztach  proporcjonalnie  do 
wielkości  zrzutu.  Trzeba  się  zdecydować,  czy  gmina  Celestynów  chce  nadal  trwać  w  tym 
porozumieniu,  czy może budować  własną oczyszczalnię.  Należyłoby  przesunąć środki  i  zlecić 
opracowanie koncepcji własnej oczyszczalni.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:
1. Zastępca Wójta powiedział,  że kwota 313 tys zł,  jest to kwota, która nie została dopłacona 
wykonawcy za to, że nie wywiązał się z umowy. Ponad 4 mln złotych wziął wykonawca i zszedł z 
budowy. Urząd wysłał wezwanie do wywiązania się z umowy oraz zastrzegł, że jeżeli nie będzie 
realizacji umowy, prace zostaną zlecone komu innemu. Potrzebna jest w tej sprawie szczegółowa 
analiza prawna.  Zastępca Wójta powiedział, że udzieli obszernej informacji na piśmie. 
2.  Zastępca Wójta powiedział, że wszystkie inwestycje, które były przekazywane do eksplatacji 
do gospodarki komunalnej przed upływem gwarancji były przeglądane.

Odpowiedź na interpelacje Radnej Teresy Błachnio:
1. Zastępca Wójta powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.



1. Zastępca  Wójta powiedział,  że w została  sporządzona  notatka,  w której  zostały  określone 
newralgiczne punkty dróg powiatowych. Odbyło się wstępne spotkanie z Dyrekcją Zarządu Dróg 
Powiatowych, będzie opracowany harmonogram prac remontowych.
2. Zastępca Wójta powiedział, że że aby można było wykonać projekt Urząd Gminy wystąpił do 
zakładu energetycznego o warunki techniczne. Obecnie Urząd czeka na odpowiedź.

Ad.pkt 4, ppkt 1
Rozpatrzenie uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy 
Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 1.

Zastępca  Wójta powiedział,  że  pieniądze  są  potrzebne  dziś  na  bieżącą  działalność  gminy. 
Odrzucenie tej propozycji skomplikuje a nawet sparaliżuje pewne działania.

Radny  Piotr  Rosłoniec  w  imieniu  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  powiedział,  że  Komisja 
zawnioskowała o zdjęcie z porządku obrad do czasu przedstawienia sprawozdania z wykonania 
budżetu za I półrocze. Ponadto na Komisji przekonywano Radnych, że są nie zapłacone składki od 
płac a nie, że nie będzie pieniędzy na inwestycje. 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 1.

Uchwała nie została podjęta. (4 głosy przeciw, przy 5 wstrzymujących).

Ad.pkt 4, ppkt 2.
Rozpatrzenie uchwały oraz podjecie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy 
Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 2.

Skarbnik  Agnieszka  Kurek  powiedziała,  że  Dokonuje  się  weryfikacji  planu  dochodów  z 
tytułu podatków lokalnych w dziale 756  rozdziale 75615 oraz rozdziale 75616 w związku z 
ustaleniem mniejszej niż przewidywano stawki przeliczeniowej podatku rolnego i leśnego oraz po 
wystawieniu  wszystkich  nakazów  podatkowych  do  01.03.2010  roku.   Zmniejsza  się  dochody 
bieżące w dziale 801,  rozdział  80114 § 0920 o kwotę 2700,00 zł  z tytułu wpływu  odsetek od 
środków na rachunku bankowym Zakładu Obsługi Szkół Gminy Celestynów. Zwiększa się dochody 
bieżące w dziale 801,  rozdziale  80101 § 0920 o kwotę 950,00 zł  z tytułu wpływu  odsetek od 
środków na rachunkach bankowych.  W tym : -  Szkoła Podstawowa w Celestynowie  – rozdział 
80101 § 0920 kwot a 350,00 zł - Szkoła Podstawowa w Starej Wsi – rozdział 80101 § 0920 kwota 
250,00 zł - Szkoła Podstawowa w Regucie – rozdział  80101 § 0920 kwota 200,00 zł - Szkoła 
Podstawowa w Ostrowie – rozdział 80101 § 0920 kwot a 150,00 zł Zwiększa się dochody w dziale 
801,  rozdziale  80104  §  0920  o  kwotę  1350,00  zł  z  tytułu  wpływu  odsetek  od  środków  na 
rachunkach bankowych. W tym : - Przedszkole w Celestynowie - rozdział 80104 § 0920 kwota 
1000,00zł - Przedszkole w Starej Wsi - rozdział 80104 § 0920 kwota 350,00 zł
Zwiększa się dochody w rozdziale 80110 § 0920 o kwotę 400,00 zł z tytułu wpływu odsetek od 
środków na rachunku bankowym Zespołu Szkół W Celestynowie. Zwiększa się wydatki bieżące z 
tytułu dotacji dla Starostwa Powiatowego w Otwockiego w dziale 600, rozdziale 60014 § 2710 o 
kwotę  10  000,00  zł  z  przeznaczeniem  w  na  remont  dróg  powiatowych  na  terenie  gminy 
Celestynów (ul. Nowowiejska w Regucie, ul. Otwocka i ul.  Lubelska w Glinie, ul. Laskowska w 
Celestynowie,  drogi w Dyzinie i Jatnem). Zwiększa się wydatki bieżące w dziale 600, rozdziale 
60016 § 4270 o kwotę 6 000,00 zł z przeznaczeniem na naprawę dróg w Regucie (w tym ul. 
Siekierki) oraz w Celestynowie (w tym ul. Osiecka). Zwiększa się wydatki bieżące w dziale 600, 
rozdziale  60016 §  4300 o  kwotę  104.500,00  zł  z  przeznaczeniem:  -  kwotę  17.000,00 zł.  n  a 
wykonanie rowu odwadniającego w miejscowości Ostrów,
- kwotę 70.000,00 zł. na odśnieżanie dróg gminnych i chodników do końca bieżącego roku.
W związku z wykorzystaniem dotychczasowych środków. Spowodowane to było śnieżną i mroźna 
zimą  na  przełomie  2009/2010  roku.  -kwotę  12.500,00  złotych  na  poprawę  nawierzchni  na  ul. 
Osiecka i ul. Kościuszki w miejscowości Celestynów oraz ul. Siekierki, ul. Nowowiejskiej, ul. Krętej 
w  miejscowości  Regut.  -  kwotę  5.000,00  złotych  na  bieżącą  poprawę  ul.  Pogorzelskiej  w 
Dąbrówce. Zmniejsz a się wydatki bieżące w dziale 600, rozdziale 60016 § 4300 o kwotę 6.000,00 



złotych i jednocześnie zwiększa się wydatki majątkowe w dziale 600, rozdziale 60016 § 6050 o 
kwotę  11.500,00 złotych  na zadanie  inwestycyjne  „Spowalniacze  uliczne  na ul.  Słowiczej  i  ul. 
Akacjowej  w miejscowości  Zabieżki”.  Zwiększa się  wydatki  majątkowe w dziale  710,  rozdziale 
71004 § 6050 o kwotę  29 000,00 zł  na zadanie inwestycyjne  „Wykonanie  miejscowego planu 
zagospodarowania”  dla  miejscowości  Celestynów  w  rejonie  ulic,  Św.  Kazimierza,  Osieckiej, 
Wrzosowej, Partyzantów. Zwiększa się wydatki majątkowe w dziale 750, rozdziale 75023 § 6050 o 
kwotę  64 000,00 zł  na zadanie  inwestycyjne  „Remont  schodów do budynku  Urzędu Gminy w 
Celestynowie”. Kwota ta wynika z ofert przedłożonych w pierwotnym postępowaniu przetargowym. 
Zwiększa  się  wydatki  bieżące  w dziale  801,  rozdziale  80104 § 2310 o kwotę  16 317,00 zł  z 
przeznaczeniem  na  pokrycie  kosztów  z  tytułu  uczęszczania  dzieci  z  gminy  Celestyn  ów,  do 
przedszkoli niepublicznych położonych w gminach sąsiednich, w I kwartale zgodnie z
otrzymanymi notami. Zwiększa się wydatki bieżące w dziale 801, rozdziale 80104 § 4010 o kwotę 
8.100,00  zł  z  przeznaczeniem  na  wypłatę  nie  planowanej  odprawy  rentowej  dla  jednego 
pracownika Przedszkola. Zwiększa się wydatki bieżące w dziale 926, rozdziale 92601 § 4170 o 
kwotę 9.000,00 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia bezosobowe – dla osób zajmujących się 
dozorem obiektu i przestrzegania regulaminu użytkowania boiska Orlik w Celestynowie.

Radny  Piotr  Rosłoniec  w  imieniu  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt wraz z poprawkami pozytywnie.

Radny Piotr Rosłoniec w imieniu Komisji Finansów i Inwestycji  wnioskował o wprowadzenie 
następujących zmian do projektu:

W paragrafie 2, pkt 1 dokonuje się zmian w wydatkach: Dział 600, rozdział 60016 w:
 paragrafie 2710 wykreślenie kwoty  10 000 zł na dofinansowanie dla powiatu na naprawę dróg; w 
paragrafie 4270 kwota 6 000 zł ulega wykreśleniu;  w paragrafie 4300 kwota 98 500 zł zostaje 
zredukowana do 10 000 zł - na wykonanie rowu odwadniającego w miejscowości Ostrów.  
 Komisja wnioskuje o dopisanie zadaniowo w dziale 600, w rozdziale 60016, paragraf 60016 czyli 
remonty dróg ulicy  Siekierki  w Regucie  oraz ulicy  Osieckiej  w Celestynowie  oraz dopisanie  w 
posiadane  już  środki  w  budżecie  w  dziale  600,  rozdziale  60016,  paragraf  4300  zadaniowo 
następujących ulic: ulica Osiecka i Kościuszki w Celestynowie, ulica Siekierki, Nowowiejska, Kręta 
w Regucie; ulica Pogorzelska w Dąbrówce; drogi w Dyzinie i Jatnem, ulica Sosnowa w Glinie.
W dziale 750, rozdział 75023, paragraf 6050, wydatki inwestycyjne wykreśleniu ulega zwiększenie 
o 64 000 zł,  pozostaje 50 000 zł.   W rozdziale  80104,  paragraf  2310 kwota  16 317 zł  ulega 
wykreśleniu. Pozostaje w tym  paragrafie 25 000 zł. W paragrafie 3,pkt 3 ppkt a: Komisja wnioskuje 
o pozostawienie kwoty 200 tys.zł.
Komisja wnioskuje o dostosowanie uzasadnienia i załączników do przegłosowanych zmian.

Zastępca Wójta przedstawił program pt:,, Radosna Szkoła”. Powiedział, że gmina może otrzymać 
ponad 115 tys zł dofinansowania, ale musi najpierw zabezpieczyć taką samą kwotę w budżecie. 
Rada zabezpieczyła na ten cel tylko 30 000 zł. Za tą kwotę niewiele da się zrobić. Zastępca Wójta 
poprosił Radnych o przeznaczenie większej kwoty na ten cel.

Poprawka Komisji Finansów i Inwestycji została przyjęta jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 2.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt 3
Rozpatrzenie  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  trybu  udzielenia  i 
rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych jednostek oświatowych oraz zakresu I 
trybu kontroli prawidłowości ich wykorzystania.

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że uchwała określa trybu udzielenia i rozliczania dotacji 
dla publicznych i niepublicznych jednostek oświatowych oraz zakresu I trybu kontroli prawidłowości 
ich wykorzystania. Ostatnia uchwała Rady w tej sprawie została podjęta w 2005 roku. W 2009 roku 



miała  miejsce  nowelizacja  ustawy  o  systemie  oświaty  i  ona  spowodowała  konieczność  zmian 
uchwały Rady Gminy. 

Radna  Anna  Rosłaniec  powiedziała,  że  Komisja  Oświaty  zaopiniowała  projekt  pozytywnie  i 
wprowadziła do niego zmiany. Komisja Oświaty wnosi o wykreślenie z paragrafu 4, ustępu 3 w 
brzmieniu:,,  niezłożenie  wniosku  w  terminie  przez  publiczne  jednostki,  o  których  mowa  w 
paragrafie 1 spowoduje przyznanie im dotacji na podstawie danych z roku poprzedzającego rok 
udzielenia dotacji” Według Komisji jest to ustęp, który wyklucza się z poprzednimi zapisami.

Poprawka została przyjęta jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielenia i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 
jednostek oświatowych oraz zakresu I trybu kontroli prawidłowości ich wykorzystania.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt 4.
Rozpatrzenie uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w uchwale Nr 
266/09  Rady  gminy  Celestynów  w  sprawie  uchwalenia  ,,Programu  współpracy  Gminy 
Celestynów z organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi  działalność 
pożytku publicznego na rok 2010” zmienionej uchwałą Nr 291/10 Rady Gminy Celestynów z 
dnia 16 kwietnia 2010 roku. 
Pani  Beata  Przysowa  powiedziała,  że  zmiana  dotyczy  załącznika  programu  czyli  zakresu 
rzeczowo-finansowego.  Do  tego  załącznika  wprowadzona  została  kwota  15  000  zł  z 
przeznaczeniem na dofinansowanie obozu profilaktyczno -terapeutycznego dla dzieci i młodzieży 
z rodzin z problemami alkoholowymi. Zmiana ta  pozwoli na rozstrzygnięcie otwartego konkursu 
ofert, który został ogłoszony na to zadanie.

Radna  Anna  Rosłaniec  powiedziała,  że  Komisja  Oświaty  zaopiniowała  projekt  pozytywnie, 
podejmując  jednocześnie  stanowisko  do  Wójta,  aby  przy  kolejnych  tego  typu  uchwałach 
zdecydowanie wcześniej podejmował swoje działania.

Radny  Piotr  Rosłoniec  zwrócił  uwagę,  że  Rada  zwiększyła  dwukrotnie  kwotę  15  000  zł, 
przesuwając środki ze szkoleń. Dlaczego wnioskodawca ograniczył tą kwotę.

Pani Beata Przysowa powiedziała, że kwota 15 000 zł została podana przez członków Komisji 
rozwiązywania problemów alkoholowych i na tąką kwotę został ogłoszony konkurs.

Radna Anna Rosłaniec powiedziała, że Komisja Oświaty po dyskusji stanęła na stanowisku, że 
te  pieniądze  muszą  zostać  przesunięte.  Komisja  wniosła  o  wykreślenie  ostatniego  zdania  z 
uzasadnienia:,,  Podjęcie  niniejszej  uchwały  jest  częścią  procedury  konkursowej  otwartego 
konkursu ofert na wyżej wymienione zadanie”.

Poprawka została przyjęta jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie dokonania zmian w uchwale Nr 266/09 Rady gminy Celestynów w sprawie 
uchwalenia  ,,Programu  współpracy  Gminy  Celestynów  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2010” zmienionej uchwałą Nr 
291/10 Rady Gminy Celestynów z dnia 16 kwietnia 2010 roku. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt 5
Rozpatrzenie  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę na  czas 
oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów, projekt 



Nr 1.

Pani Dorota Popis powiedziała, że wniosek o dzierżawę został złożony przez dotychczasowego 
dzierżawcę, nieruchomość jest położona w Starej Wsi.

Radny Tadeusz  Floriańczyk powiedział,  że  Komisja  Ładu i  Środowiska  zaopiniowała  projekt 
pozytywnie.

Radna Anna Rosłaniec  zapytała Wójta co będzie się działo dalej z wnioskiem mieszkańców o 
wydanie decyzji na budowę garaży.

Zastępca  Wójta powiedział,  że  decyzje  administracyjne  nie  są  uznaniowe.  Wydaje  się  je  w 
oparciu o istniejące prawo. Decyzja Wójta została oprotestowana przez jednego z mieszkańców 
bloku. W tej chwili jest w trybie odwoławczym.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w 
skład zasobu Gminy Celestynów, projekt Nr 1.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt 6
Rozpatrzenie  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały w sprawie  oddania  w dzierżawę na czas 
oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów, projekt 
Nr 2.

Pani Dorota Popis powiedziała, że wniosek o dzierżawę został złożony przez dotychczasowego 
dzierżawcę, nieruchomość jest położona w Celestynowie.
Radny Tadeusz  Floriańczyk powiedział,  że  Komisja  Ładu i  Środowiska  zaopiniowała  projekt 
pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w 
skład zasobu Gminy Celestynów, projekt Nr 2.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt 7
Rozpatrzenie  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  sieci  publicznych 
przedszkoli  i  punktów  przedszkolnych  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Gmina 
Celestynów.

Pani Joanna Więsik  powiedziała, że podjęcie tej uchwały wynika z art.14 a ustawy o systemie 
oświaty, który mówi, że Rada gminy ustala sieć publicznych punktów przedszkolnych i oddziałów 
przedszkolnych, prowadzonych przez gminę. Ten dokument jest niezbędny, ponieważ nie został 
nigdy uchwalony.

Radna Anna Rosłaniec  powiedziała,  że po raz  kolejny Komisja Oświaty odniosła się do tego 
projektu  negatywnie,  ponieważ  podjęcie  tej  uchwały  będzie  się  wiązało  z  niesprawiedliwym 
traktowaniem dzieci w poszczególnych placówkach gminy Celestynów. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik  powiedział, że z informacji jaką Radni otrzymali 
od Pani Czerwińskiej na Komisji Oświaty wynika, że podjęcie tej uchwały ma na celu uniemożliwić 
rodzicom  dzieci  przedszkolnych  mających  do  placówki  przedszkolnej  więcej  niż  to  wynika  z 
przepisów ustawy o systemie oświaty, czyli 3 km, zwrotu kosztów za dowóz dzieci do przedszkola. 
Kolejnym  projektem  uchwały,  który  będzie  przedmiotem  obrad  dzisiejszej  Sesji  ma  tytuł 
zatwierdzenia  projektu nr  POKL.09.01.01-14-004/10 pt.  ,,Przedszkola  równych  szans!  Program 



zmniejszania nierówności w stopniu upowszechniania edukacji przedszkolnej itd. Z jednej strony 
utrudnia się rodzicom dostęp do przedszkola poprzez ewentualne uniemożliwienie im domagania 
się zwrotu dowożenia dzieci a z drugiej strony wyrównujemy szanse dzieci przedszkolnych.

Zastępca  Wójta  Sławomir  Dąbrowski  powiedział,  że  zestawienie  tych  dwóch  uchwał  jako 
przeciwieństw nie ma podstaw, ponieważ każda dotyczy czego innego. Sieć placówek musi być 
ustalona uchwałą, jest to wymóg proceduralny. Sieć przedszkoli de facto istnieje.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i punktów przedszkolnych, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Celestynów.

Uchwała jednogłośnie nie została podjęta. (9 głosów przeciw).

Ad.pkt 4,ppkt 8
Rozpatrzenie   uchwały  oraz  podjecie  uchwały  w  sprawie  określenia  zakresu  i  formy 
informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Celestynów za I półrocze.

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że projekt określa zakres i formę informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Celestynów za I półrocze. Obowiązek określenia przez Radę zakresu 
tej  informacji  wynika  bezpośrednio  z  ustawy  o  finansach  publicznych.  Wcześniej  Rada  nie 
podejmowała takiej uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec  powiedział,  że  stanowisko 
Komisji jest pozytywne.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Celestynów za I półrocze.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4,ppkt 9
Rozpatrzenie   uchwały  oraz  podjecie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  nr 
POKL.09.01.01-14-004/10  pt. ,,Przedszkola  równych  szans!  Program  zmniejszania 
nierówności  w  stopniu  upowszechniania  edukacji  przedszkolnej  w  wiejskiej  Gminie 
Celestynów” w Przedszkolach i Punktach Przedszkolnych Gminy Celestynów.

Zastępca Wójta  powiedział, że w uzasadnieniu projektu jest wyszczególnione ile projekt będzie 
gminę kosztował w poszczególnych latach. Okazuje się,  że w 2010 roku nie będzie gminę nic 
kosztował. 

Pani Joanna Więsik powiedziała, że został złożony projekt na Przedszkola równych szans. Gmina 
otrzymała 1.198 000 zł dofinansowania w ramach tego projektu. Niezbędnym dokumentem jest 
podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia tego projektu.

Radna Anna Rosłaniec powiedziała, że  Komisja Oświaty zaopiniowała projekt pozytywnie z małą 
poprawką. Złożyła gratulację autorkom projektu. Komisja Oświaty wnioskowała o usunięcie zapisu 
w uzasadnieniu: ,,wkład własny gminy wynosi w roku 2010 – 6.916,15; w roku 2011 - 11.065, 85; 
co razem stanowi 17 982 zł.

Poprawka została przyjęta jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie  zatwierdzenia projektu nr POKL.09.01.01-14-004/10 pt. ,,Przedszkola równych 
szans! Program zmniejszania nierówności w stopniu upowszechniania edukacji  przedszkolnej w 
wiejskiej Gminie Celestynów” w Przedszkolach i Punktach Przedszkolnych Gminy Celestynów.



Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt 10.
Rozpatrzenie  uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie uchylenie uchwały Nr 295/10 Rady 
Gminy Celestynów z dnia 25 maja 2010 roku w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy 
Celestynów na 2010 rok.

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że w związku z wszczęciem postępowania nadzorczego 
przez Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej uchwałą Nr 147, Rada gminy została wezwana 
do naprawy uchwały Nr 295/10 we własnym zakresie. W związku z tym, że zastrzeżenia dotyczą 
zmian przeznaczenia środków funduszu sołeckiego a cała uchwała dotyczyła funduszu sołeckiego 
zasadnym jest uchylenie tej uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec  powiedział,  że  Komisja 
Finansów i Inwestycji zajmowała się tym projektem. Regionalna Izba Obrachunkowa uważa, że nie 
można w ciągu roku dokonywać przesunięć środków w ramach funduszu sołeckiego.  Niemniej 
jednak stojąc za sołectwami Komisja negatywnie zaopiniowała ten projekt.

Przewodniczący Rady Bogdan  Wójcik  zwrócił  uwagę,  że  tego  projektu  uchwały  nie  było  w 
propozycji Wójta na Sesję Nadzwyczajną. W związku z tym, w tym tygodniu musiałaby się odbyć 
druga Sesja. Dlatego między innymi Przewodniczący nie zwołał Sesji Nadzwyczajnej.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie uchylenie uchwały Nr 295/10 Rady Gminy Celestynów z dnia 25 maja 2010 
roku w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2010 rok.

Uchwała nie została podjęta w głosowaniu jawnym. (8 głosów przeciw, 1 wstrzymujący)

Ad.pkt 4, ppkt 11.
Rozpatrzenie  uchwały oraz podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 312/10 Rady 
gminy Celestynów z dnia 21 czerwca 2010 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 
kredytu  na  finansowanie  zadania  inwestycyjnego  :,,Budowa  kanalizacji  sanitarnej  w 
Celestynowie: ul.Leśna, Grabowa, Wiosenna, Podgórna, Laskowska, Regucka – zadanie IX 
w latach 2010 – 2012.

Zastępca Wójta powiedział, że ta uchwała związana jest ze stanowiskiem RIO, która zaleca aby 
kredyt   podjęty przez Radę został wyspecyfikowany w transzach, które są opisane w umowie i 
rozpisane na poszczególne lata.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec powiedział,  że  na  Komisji 
projekt nie był omawiany.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 312/10 Rady gminy Celestynów z dnia 21 czerwca 2010 
roku  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  na  finansowanie  zadania 
inwestycyjnego :,,Budowa kanalizacji  sanitarnej w Celestynowie:  ul.Leśna, Grabowa, Wiosenna, 
Podgórna, Laskowska, Regucka – zadanie IX w latach 2010 – 2012.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (9 głosów za).

Ad.pkt 5.
Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.

Zastępca Wójta Sławomir Dąbrowski  powiedział, że przed kilkoma dniami dostarczył Radnym 
pisemne sprawozdanie z inwestycji.

Ad.pkt 6.



Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.

Zastępca Wójta  Sławomir  Dąbrowski  powiedział,  że  w Urzędzie  Miasta  Otwocka odbyło  się 
spotkanie  w sprawie  szybkiej  kolei  miejskiej.  ZTM zaproponował,  aby zwiększyć  częstotliwość 
pociągów, które będą kursowały do Otwocka. Miałoby to kosztować około100 tys zł, z czego gmina 
Celestynów partycypowałaby w wysokości od 10% do 12%. (czyli 10 000 lub 12 000 zł). Zastępca 
Wójta powiedział Prezydentowi  Otwocka, że nie czuje się kompetentny do wypowiadania się w 
imieniu Rady o zaciąganiu zobowiązań od 40 000 zł do 42 000 zł do końca roku.

Ad.pkt 7.
Sprawy różne.

Radny Tadeusz Floriańczyk zapytał jak przebiega segregacja odpadów.

Pani  Katarzyna  Bojanowska-Niewczas  powiedziała,  że  umowa  nie  jest  jeszcze  podpisana. 
Zostanie podpisana do końca lipca. Są przygotowywane ulotki.

Ad.pkt 8
Wnioski i oświadczenia radnych.

Ad.pkt 9
Protokoły z ostatnich trzech posiedzeń Sesji zostały przyjęte jednogłośnie.

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący rady zamknął obrady.

                                                                                Przewodniczący Rady Gminy Celestynów
                                                                                            
                                                                                                        Bogdan Wójcik

Sporządziła:

Katarzyna Świderska
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